
1 

 

 

PROTOKÓŁ Nr 1/W/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

- Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 23 lutego 2023 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1020. 

Uzgodniony przez przewodniczących poszczególnych komisji prowadzący posiedzenie: radny 

ANDRZEJ BOROWSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej. 

Zawiadomienie o posiedzeniu połączonych komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni radni:                                              

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

- ONACIK Jerzy 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej (Przewodniczący) 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 

Listy obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Obecne osoby zaproszone: 

- Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
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2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 9/W/2022 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski  z dnia 27 grudnia 2022 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XLV Sesję Rady Gminy, zwołaną na dzień 28 lutego 2023 roku: 

a) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Bielsk Podlaski                    

w 2022 roku; 

b) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim             

za 2022 r.; 

c) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk 

Podlaski w 2022 r.; 

d) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2022 rok; 

e) Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 

f) Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

g) Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Orla; 

h) Powzięcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

projektu Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

i) Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Ploski/; 

j) Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Parcewo/; 

k) Powzięcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych /Rajsk/; 

l) Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Nałogi; 

m) Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży 

oraz uczniów do szkół i placówek edukacyjnych; 

n) Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 18 stycznia 2023 r. na Wójta 

Gminy Bielsk Podlaski; 

o) Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 24 stycznia 2023 r. na  Wójta 

Gminy Bielsk Podlaski. 

5. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w 2022 roku. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

   

Do pkt 1)  
Prowadzący posiedzenie radny ANDRZEJ BOROWSKI otworzył wspólne posiedzenie komisji, 

przywitał wszystkich obecnych. Przypomniał klauzulę dotyczącą rozporządzenia o ochronie 

danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób 

fizycznych.  

 

Do pkt 2)  
Prowadzący posiedzenie przedstawił proponowany porządek posiedzenia połączonych komisji. 

Porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag i dodatkowych propozycji. 

 

Do pkt 3)  
Do Protokołu Nr 9/W/2022 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski  z 

dnia 27 grudnia 2022 r. uwag nie wniesiono. 

Protokół został  przyjęty jednogłośnie. 

Dodatkowo Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że na tabletach radnych nie została 

jeszcze zamieszczona doręczona w dniu dzisiejszym radnemu JERZEMU ONACIKOWI 

odpowiedź na interpelację Klubu Radnych Konstruktywni dot. obwieszczenia z dnia 6 lutego 

2023 r. w sprawie inwestycji polegającej na zmianie funkcjonalności kwatery składowania 

odpadów  w obrębie gruntów wsi Augustowo. Treść odpowiedzi zostanie przekazana później 
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wszystkim radnym. Na prośbę Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – 

ANATOLA GRZEGORZA TYMIŃSKIEGO Pani Wójt poinformowała, że przedmiotem 

interpelacji był brak zamieszczenia w Biuletynie Informacji Publicznej obwieszczenia o 

wszczęciu postępowania w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji. Wójt Gminy poinformowała, 

że obwieszczenie zostało opublikowane w BIP. 

 

Do pkt 4a)  
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Bielsk Podlaski                    

w 2022 roku, stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Radnych poinformowano, że na najbliższą Sesję Rady Gminy został 

zaproszony Komendant Powiatowy Policji.  

 

Do pkt 4b) 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim  za 2022 r., 

stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie uzyskało akceptację członków poszczególnych 

komisji.  
 

Do pkt 4c) 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk Podlaski w 2022 r., 

stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie uzyskało akceptację członków poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4d) 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2022 rok, stanowi Załącznik 

Nr 8 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Sprawozdanie uzyskało akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4e) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4f) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu, stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4g) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Orla, stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  
 

Do pkt 4h) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  
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Do pkt 4i) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

(obręb gruntów wsi Ploski), stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  
 

Do pkt 4j) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

(obręb gruntów wsi Parcewo), stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  
 

Do pkt 4k) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 

(obręb gruntów wsi Rajsk), stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  
 

Do pkt 4l) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów 

uzupełniających Sołtysa Sołectwa Nałogi, stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

Wniosek w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających został złożony w związku z 

rezygnacją Pani Magdaleny Misiuk z funkcji Sołtysa Sołectwa Nałogi. Radny ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI jako mieszkaniec wsi Nałogi powiedział, że rezygnacja Pani sołtys z 

pełnienia tej funkcji została spowodowana brakiem czasu oraz obowiązkami rodzinnymi.  Radny 

pozytywnie ocenił pracę Pani Sołtys na rzecz Sołectwa Nałogi podczas sprawowania funkcji 

Sołtysa. Dodał, że nie odniosły skutku prośby skierowane do Pani Sołtys o wycofanie 

rezygnacji. 

Radni JERZY CHILKIEWICZ oraz ANDRZEJ BOROWSKI podkreślili trudną rolę sołtysa i 

stwierdzili, że do decyzji Pani Sołtys należy podejść ze zrozumieniem. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4m) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, 

młodzieży oraz uczniów do szkół i placówek edukacyjnych, stanowi Załącznik Nr 17  do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4n) 
Skarga z dnia 18 stycznia 2023 r. na Wójta Gminy Bielsk Podlaski dotycząca niepowołania Sekretarza 

Gminy, stanowi Załącznik Nr 18  do protokołu. 

W związku z tym, że bezpośrednio przed posiedzeniem komisji odbyło się posiedzenie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, jej Przewodnicząca – radna LUCYNA TKACZUK przedstawiła 

radnym stanowisko Komisji Skarg w sprawie złożonej skargi. Pisemna opinia Komisji zostanie 

przekazana za pośrednictwem programu E-Sesja niezwłocznie po jej sporządzeniu (jeszcze przed 

Sesją Rady Gminy). W swojej wypowiedzi LUCYNA TKACZUK poinformowała, że 

Regulamin Organizacyjny Urzędu Gminy przewiduje stanowisko Sekretarza Gminy. Pani Wójt, 

która zajmowała to stanowisko przed wyborem na Wójta Gminy, złożyła wniosek o udzielenie 

urlopu bezpłatnego na czas pełnienia tej funkcji. Zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada 

Gminy nie ma kompetencji do nakazania Wójtowi Gminy powołania Sekretarza. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji większością głosów  zarekomendowała uznanie skargi za bezzasadną.    

- Radny JERZY ONACIK zwrócił się o wyjaśnienie, jaki to był urlop, na jaki czas został 

udzielony, w jakiej formie (ustnej, czy pisemnej), czy dotyczy jednej kadencji, kolejnych, czy 

jest to urlop bezterminowy. Radny nie rozumie stwierdzenia, że Rada Gminy jest w tej kwestii 

organem niewłaściwym. Poprosił o wstawienie na tablety dokumentów potwierdzających urlop 
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Pani Wójt, jeśli sprawa została załatwiona w formie pisemnej. Zapytał, czy Pani Wójt wróci do 

pracy na poprzednie stanowisko, czy będzie ogłoszony konkurs na stanowisko Sekretarza 

Gminy? 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że nie ma wakatu na stanowisku Sekretarza Gminy, 

jest ono obsadzone osobą, która aktualnie przebywa na urlopie bezpłatnym. Dotychczas 

przeprowadzane kontrole w Urzędzie Gminy nie zgłosiły tego jako nieprawidłowości. Pani Wójt 

wyjaśniła, że po wyborze na Wójta Gminy, ale jeszcze przed złożeniem ślubowania, złożyła 

wniosek  o udzielenie urlopu bezpłatnego na czas pełnienia funkcji Wójta Gminy, co oznacza, że 

również na kolejne kadencje. Ponieważ są to sprawy osobowe, więc radca prawny rozstrzygnie, 

czy takie dokumenty mogą być przekazane radnym.  

- Radny JERZY BAJENA zwrócił uwagę, że Wójt Gminy pełni swoje stanowisko z wyboru, 

więc wyjaśnienie Pani Wójt jest w pełni racjonalne. Radny podał przykład podobnych rozwiązań 

w oświacie, kiedy nauczyciel w drodze konkursu obejmuje stanowisko dyrektora szkoły. W tej 

sytuacji godziny nauczycielskie rozdziela się innym nauczycielom lub zatrudnia się na jego 

miejsce nową osobę na czas określony. W ten sposób, dyrektor szkoły ma zapewnione miejsce 

powrotu, w sytuacji, gdy nie wygra kolejnego konkursu. Dodał również, że będąc zatrudniony 

jako nauczyciel w szkole, sam był urlopowany, ponieważ przez 25 lat pełnił funkcję Prezesa 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego. Jest to również przykład zabezpieczenia miejsca 

powrotu, podobnie jak przykład Burmistrza Miasta, który przed podjęciem tej funkcji pracował 

w szkole. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA zapewniła, że wszystkie zadania ustawowo przypisane do 

stanowiska Sekretarza Gminy są w Urzędzie Gminy realizowane. Przydzielenie Sekretarzowi 

zadań, nie oznacza, że wykonuje on je osobiście. Na polecenie Sekretarza oraz w jego imieniu, 

zadania realizują pracownicy urzędu. Zostało utworzone stanowisko Zastępcy Wójta Gminy oraz 

Kierownika Referatu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich. Z-ca Wójta jest jednocześnie 

Kierownikiem Referatu Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej, a Skarbnik pełni również funkcję 

Kierownika Referatu Finansowego. Kierownik Referatu Organizacyjnego nadzoruje również 

pracę innych referatów. Taka struktura wprowadza oszczędności w budżecie gminy. Pani Wójt 

podkreśliła, że nie ma problemów z funkcjonowaniem Urzędu Gminy, nie ma informacji o 

niezałatwionych wnioskach. Należy też pamiętać, że za wszystko w kwestii funkcjonowania 

Urzędu Gminy odpowiada Wójt Gminy. RAISA RAJECKA zaznaczyła, że nie wiadomo, co 

będzie dalej, ponieważ jako urlopowany Sekretarz Gminy ma prawo wrócić na swoje poprzednie 

stanowisko.  

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że można byłoby zarzucić, gdyby w 

urzędzie zostało stworzonych zbyt wiele stanowisk kierowniczych, a w tym przypadku nie ma 

takiej sytuacji.  

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4o) 
Skarga z dnia 24 stycznia 2023 r. na  Wójta Gminy Bielsk Podlaski na brak pełnej informacji o drogach 

gminnych, stanowi Załącznik Nr 19  do protokołu. 

Podobnie jak w punkcie poprzednim radna LUCYNA TKACZUK przedstawiła radnym 

stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w powyższej sprawie. Pisemna opinia Komisji 

zostanie przekazana za pośrednictwem programu E-Sesja niezwłocznie po jej sporządzeniu 

(jeszcze przed Sesją Rady Gminy). Stwierdziła, że zgodnie z obowiązującymi przepisami skarga 

na bezczynność organu w zakresie udzielania informacji publicznej nie podlega rozpatrzeniu 

przez Radę Gminy. Organem kompetentnym w tym zakresie jest sąd administracyjny. W 

związku z tym większością głosów Komisja zarekomendowała zwrot skargi Skarżącemu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 5) 
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Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w 2022 roku, stanowi Załącznik Nr 20  do protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Informacja uzyskała akceptację poszczególnych komisji.  
 

Do pkt 6) 
W sprawach bieżących: 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ poruszył temat dotyczący wycinki drzew przy drodze krajowej 

Nr 19, a także wyszedł z inicjatywą zorganizowania pomocy przez radnych dla byłej radnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała o potrzebie wsparcia rehabilitacji byłej radnej  

oraz pracownicy Szkoły Podstawowej w Augustowie, która aktualnie przebywa w 

specjalistycznym ośrodku. Uzgodniono, że radni przyłączą się do inicjatywy zbiórki pieniędzy 

na rehabilitację. 

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zgłosił potrzebę i propozycję, aby w gminie był 

dostępny doradca do spraw czystego powietrza. Podał przykłady takich rozwiązań w innych 

samorządach. Dodał, że wśród mieszkańców gminy będzie duże zainteresowanie korzystaniem z 

takiego doradztwa, tym bardziej, że docierają różne sprzeczne informacje dotyczące wymiany 

źródeł ciepła, np. czy składając wniosek należy wykazywać dochody na 1 osobę w rodzinie, czy 

dochody całej rodziny.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że takim doradcą mógłby być pracownik Urzędu 

Gminy. Dotychczasową praktyką jest udzielanie informacji mieszkańcom gminy również w 

formie telefonicznej, jeśli jest taka potrzeba. Niemniej jednak zadeklarowała, że trzeba zgłosić 

taką potrzebę do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i być może uda się 

zorganizować spotkanie, czy dyżur pracownika Funduszu, aby mieszkańcy gminy mogli 

skorzystać z porad.    

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA wróciła do tematu interpelacji złożonej przez Klub Radnych 

Konstruktywni w sprawie ogłoszenia w BIP obwieszczenia Wójta Gminy w sprawie 

postępowania o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego (składowanie odpadów na 

gruntach wsi Augustowo). Odczytała treść interpelacji oraz poinformowała, że treść 

obwieszczenia została zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej.   

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poprosił o wyjaśnienie, co to za odpady i gdzie 

mają być składowane ? 

- Radny JERZY ONACIK poinformował, że chodzi o działkę w Augustowie, na której znajduje 

się zamknięte wysypisko odpadów. Radny wyraził zaniepokojenie faktem przywożenia śmieci z 

Hajnówki, pomimo tego, że wysypisko jest nieczynne. Moment wyrzucania odpadów  utrwaliła 

w nagraniu telewizja. Radny powiedział, że nie wiadomo, co na tym terenie będzie, czyja jest to 

własność ? 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA podkreśliła, że interpelacja dotyczy niezamieszczenia  

obwieszczenia w BIP i niedostarczenia go radnym, więc pytania radnego odbiegają od treści 

interpelacji, w której nie ma pytań o przedmiot inwestycji. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK, na prośbę radnego A.G. Tymińskiego, wyjaśnił 

procedurę obowiązującą podczas realizacji tego rodzaju inwestycji, jakie są uprawnienia stron 

postępowania, podmiotów zamieszkałych w sąsiedztwie inwestycji oraz konieczności wykazania 

interesu prawnego w przypadku podmiotu, który nie jest sąsiadem. Wyjaśnił, że w przypadku 

Augustowa wniosek dotyczy rozbudowy kwatery w funkcjonującym składowisku, poprzez 

podniesienie poziomu składowania odpadów. Jest to postępowanie administracyjne w sprawie 

indywidualnej. 

- Radny JERZY ONACIK zapytał, kto i komu płaci podatek, jeśli jest to składowisko czynne ? 

Odczytał ostatnie zdanie z odpowiedzi Wójta, w którym poinformowano o braku obowiązku 

informowania radnych o prowadzonych postępowaniach administracyjnych w indywidualnych 

sprawach. Nie zgodził się z tym, stwierdził, że  w sprawie wysypiska śmieci radni powinni mieć 
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coś do powiedzenia. Podobnie w sprawie strzelnicy w Augustowie, gdzie miała być 

fotowoltaika. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że wiele lat temu teren, na którym znajduje 

się składowisko został przekazany Miastu Bielsk Podlaski, które aktualnie jest zarządcą tego 

terenu i z tego tytułu opłaca podatek. Działania podejmowane przez Urząd Gminy są 

prowadzone na podstawie obowiązujących przepisów prawa. Każda sprawa indywidualna jest w 

tym  trybie załatwiana. Na składowisko w Augustowie trafiają również odpady pochodząc z 

Gminy Bielsk Podlaski, ale Gmina nie uczestniczy w tym, jak miasto odbiera odpady. Pani Wójt 

zapytała, czy wydając decyzję negatywną ma pozbawić mieszkańców Gminy  miejsca do 

składowania odpadów ? Podkreśliła, że nie ma żadnych sygnałów o zagrożeniach dla 

mieszkańców z tego tytułu. 

- Radny JERZY PAC stwierdził, że radnych powinna interesować ta sprawa, ponieważ odpady 

są przewożone przez teren gminy. Nawiązał również do projektów uchwał dotyczących zamiany 

nieruchomości. Stwierdził, że taka zamiana jest potrzebna w Łubinie Kościelnym przy Szkole 

Podstawowej, gdzie nieruchomość będąca własnością prywatną znajduje się miedzy szkołą a 

parkingiem, na którym wysiadają dzieci. Dlaczego nie podejmuje się działań w kierunku 

uregulowania tej sprawy ? 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że właściciel nie jest zainteresowany zamianą 

nieruchomości, a do tego jest potrzebna jego zgoda. Zwróciła się do radnego o pomoc w tym, 

aby właściciela tej nieruchomości przekonać do zamiany. 

- Radny JERZY PAC poinformował, że jakiś czas temu złożył na piśmie wniosek o wydanie 

dokumentów dotyczących funduszu sołeckiego w Łubinie Kościelnym. W odpowiedzi radny 

otrzymał pismo (brak sygnatury), które jest nieczytelne. Nie wiadomo, co wykonano w ramach 

tego funduszu, czy zadanie zostało odebrane. Dlaczego nie ma dokumentów potwierdzających te 

fakty ? Według faktury, zdaniem radnego firma nic nie robiła. Poprosił więc o czytelną 

dokumentację.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniał, że radny był w miejscu, gdzie zadanie było 

realizowane, a prace wykonali strażacy OSP. 

- Prowadzący posiedzenie radny ANDRZEJ BOROWSKI zaproponował radnemu, aby po 

posiedzeniu komisji został  w Urzędzie i we właściwym referacie wyjaśnił sprawę.  

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zapytał na jakim etapie jest budowa boiska 

sportowego przy szkole w Łubinie Kościelnym. ? 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA  wyjaśniła, że inwestycja jest na etapie konkursu. Termin 

składania ofert upływa 27 lutego 2023 r. W związku ze zgłoszonymi trudnościami w 

odnalezieniu w internecie ogłoszeń o przetargach, RAISA RAJECKA poprosiła informatyka 

PAWŁA DEMIANIUKA o prezentację – w jaki sposób odnaleźć ogłoszenia. Wyjaśnił, że w 

związku z wprowadzonym obowiązkiem elektronicznego ogłaszania przetargów Urząd Gminy 

nabył w tym celu „platformę zakupową”, na której są zamieszczane ogłoszenia o przetargach 

 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Do pkt 7) 
 W związku z wyczerpaniem porządku  o godz. 1020  posiedzenie zostało zamknięte. 

  

Protokołowała: 

Insp.  Ala Wawulska 

 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 
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1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

 

2. KOWALCZUK Jan  

 

3. KRUK Alina  

 

4. MISIUK Albin  

 

          5. ONACIK Jerzy  

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący)  

 

2. CAR Mikołaj 

 

 

3. CHILKIEWICZ Jerzy   

  

4. KIRYLUK Mikołaj  

5. PAC Jerzy 

 

 

6. TKACZUK Lucyna  

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

 

2. BAJENA Jerzy 

 

 

3. KORSZAK Alina  

 

 

4. ONACIK Jerzy 

 

 

5. PAC Jerzy 

 

 

     Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
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1. TKACZUK Lucyna                      

(Przewodnicząca) 

 

2. KIRYLUK Mikołaj 

 

 

3. KRUK Alina  

 

 

4. KORSZAK Alina 

 

 

 

 

 

 


